
Hej! 
Jag har ett förslag om att stadsdelen borde investera i sopsaltning av GC-banan mellan Bredäng och 
Skärholmen. Jag skulle också gärna se att det blev lättare att cykla längs med Eksätravägen. 
Det är alltid gott om cykel- och gångtrafik på GC-banan genom Sätradalsparken till och från 
Skärholmen.  
 
Nu när temperaturerna börjar dala blev jag påminnd om hur det var i vintras. 
Denna vinter var det så mycket slask, is, och grus att det var svårt att ta sig fram till både fots och 
hjuls. Sen till våren låg gruset kvar så länge att det var svårcyklat nästan inpå maj! 
Jag bodde i Bromma ett kort tag, och där har de storsatsat på att hålla cykelvägen intill 
Drottningsholmsvägen bred, platt, och väl underhållen året runt. Det gör att man kan cykla in till stan 
året runt utan problem! 
 
Jag förstår att det inte är lika lätt att få en kontinuerlig cykelväg från Skärholmen upp till Mälarhöjden, 
men då tycker jag att vi borde ta bättre hand om de rutterna vi har idag. 
Så här cyklar många under varma delen av året och om den GC-banan och vägen sopsaltades under 
vintern skulle vi vara fler som gjorde det på vinterhalvåret också!


